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    Zápis z 1. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 31.1. 2017 v Praze na Strahově  

 
přítomni:   J. Boháč ,  P. Bednář, P. Náprstek, P. Šebesta, P. Mokrý  
omluven: M. Doktor  
hosté: Z. Krpata,  P. Hottmar T. Ježek 

  

1. Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže   

 

□ 

 

Ú-1/4/16 a 1/5/16 zrušeny - nově jsou řešeny jako komplexní zajištění zdravotní a záchranné služby při 

závodech ČSK. Zakázka byla poptána a STK čeká na nabídky od dodavatelů.  

□ Ú-3/5/16 splněn: Malá účast v maratonských soutěžích - T. Ježek navrhl motivační podněty - sestavovat 

žebříček závodníků z domácích maratonských závodů, nejlepší závodníky odměnit finančním příspěvkem 

pro účast na některém z mezinárodních maratonů, a navýšit odměny za výsledky na ME a MS. Zavedení 

žebříčku maratónců již v sezoně 2017, jako nultý ročník, výbor po projednání schválil. Ocenění 

nejúspěšnějších závodníků žebříčku zapracováno do nominačních kritérií 2017 s využitím v roce 2018. 

Odměny za ME a MS Výbor SRK ČSK projedná na schůzi 21.2.  

□ Ú-1/6/16 první část úkolu splněna:  Vyhlášení vítězů Mistrovství ČR oddílů včetně ČP veteránů proběhlo 

na Valné hromadě 3.12. Vyhlášení vítězů ČP mládeže jednotlivců proběhne při testech RDJ v Nymburku 

11.2. Vítězové ČP jednotlivců obdrží věcný dar.     
                                                                    

□ 

 

Informace z jednání STK - Z. Krpata informoval závěrech schůze STK konané dne 10.1.2017. Jednání se 

zúčastnila předsedkyně komise rozhodčích Marika Dognerová s tím, že H.Charvátová zůstává členkou STK. 

Do práce komise se zapojil M. Polanský, který převzal agendu registrací.  STK projednávala přípravu 

hlavních závodů 2017 a seriálu závodů Českého poháru, ve kterém je zařazeno 5 závodů. Ve výběrovém 

řízení na pořadatele závodů mimo Račice byly vybrány pro M-ČR dlouhé tratě Ústí nad Labem, pro NZ 

v maratonu Hradec Králové, pro M-ČR v maratonu + ČP mládeže na dlouhých tratích Chomutov, jezero 

Matylda v Mostě.  

Výbor po projednání schválil termínovou listinu hlavních závodů SRK ČSK, skladbu seriálu Českého 

poháru, vybrané pořadatele hlavních závodů a předloženou nominaci rozhodčích na hlavní závody. 

STK se bude zabývat návrhem na změny formátů vytrvalostních závodů mládeže, tak aby bylo možné 

pořádat závody i na užších vodních plochách / tocích. Cílem je umožnit pořádání takových závodů 

v lokalitách, kde to dosud není možné, a zapojit tak do pořadatelství větší počet oddílů. V případě nalezení 

vhodného modelu bude realizováno od sezony 2018. 

    

□ I.NZ a ČP mládeže - v letošním roce budou tyto dva závody sloučeny v jeden. (sobota 6.5.-  pondělí 8.5.). 

Důvodem je přeplněná termínová kapacita závodiště v Račicích. (ME veslování, MS kanoistika). Časový 

pořad společného závodu dospělých a mládeže nedává prostor pro rozšíření o slovenské závodníky. Z. 

Krpata připraví dopis s informací pro Slovenský svaz a s vysvětlením problému. Zahájí též diskusi se 

Slovenským svazem o společných závodech v roce 2018.   

                                                                                                       Ú-1/1/17: Z. Krpata 

                                                                                                                   T: 21.2. 2017 
 

□ Při všech domácích závodech v Račicích bude sekretariát závodu zajišťovat STK, nikoliv jako dosud SC 

Račice. Výbor souhlasí. Z. Krpata jednal o další spolupráci s „hlasatelem“ M. Otáhalem. Ten zájem o práci 

přislíbil, Z. Krpata projedná s NOC cenovou nabídku služeb v průběhu závodů a po schválení VV zašle na 

NOC objednávku na pořádání závodů v Račicích.  

                                                                                                        Ú-2/1/17: Z. Krpata 

                                                                                                                   T: 21.2. 2017 
 

□ Doplnění materiálu pro STK 2017 – po projednání byl schválen plán nákupu - zakoupení nové váhy na lodě 

včetně kompletní konstrukce pro vážení lodí, dvě dosud používané váhy byly odvezeny ke kontrole a 

kalibraci, dále budou doplněna čísla pro závody mládeže, řeší se výroba měřidla rozměrů lodí.  

                                                                                                        Ú-3/1/17: Z. Krpata 

                                                                                                                    T: 21.2. 2017 
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□ 

 

Ú-1/7/16 splněn:  Pravidla 2017 – dokončuje znění Pravidel rychlostní kanoistiky pro rok 2017. Pravidla 

budou zveřejněna 31.3. Výbor obdrží finální verzi od STK ke schválení 21.3. Výbor schválil návrh STK a  

RSCM na sloučení věkových skupin kanoistek do jednoho závodu. Body do ČP budou počítány samostatně, 

bude upraven postupový klíč – podrobnosti budou uvedeny v pravidlech pro rok 2017. 

□ 

 

Ceník ubytování v Račicích - Výbor vzal na vědomí informaci o rozšíření ubytovací kapacity v areálu 

závodiště v Račicích dokončenou výstavbou na cca 400 lůžek. Byl diskutován návrh ceníku ubytování, 

předloženého Národním olympijským centrem Račice. Ceny jsou proti loňsku mírně navýšeny. Výbor 

s mírným navýšením cen souhlasí, ale doporučuje pro nesoutěžní dny ceny snížit (pro výcvikové tábory). 

Výbor vyslovil nesouhlas s dotováním cen, navrhovaným NOC, protože by znevýhodňovalo oddíly 

využívající lokalitu minimálně. J Boháč byl pověřen projednáním stanoviska SRK ČSK v NOC.  

□ 

 

SW Zpracování závodů – projednáno využití služeb dodavatele SPORTIS, Z. Krpata projedná spolupráci pro 

rok 2017 s M. Slabejem (Sportis) a M. Vávrou. Bude řešeno zdokonalení přihlašovacího modulu, využití 

rolovacího systému obrazovek v depu a u věže, jako budoucí náhrada vyvěšovacích nástěnek. Výbor 

doporučil metodu vyzkoušet. STK navrhne využití streamovaného videa pro přenosy závodů z Račic 

prostřednictvím internetu. Bude vytvořen návrh poptávky pro potenciální dodavatele.  

                                                                                                           Ú-4/1/17: Z. Krpata 

                                                                                                                   T: 21.2. 2017 
 

□ 

 

Seriály lokálních závodů mládeže - J. Boháč shrnul výhody spontánně vzniklých a úspěšně existujících 

dlouhodobých soutěží pro mládež, typu Západočeská Golden League, Velkomoravská liga, Labsko-Orlický 

pohár, a navrhl jejich podporu, možné sjednocení bodování, a využití dalších nabízejících se synergií. Po 

projednání výborem byl schválen návrh vytvořit rámcový pilotní projekt stávajících lig / pohárů mládeže a 

v součinnosti se sekcí kanoistiky na divokých vodách požádat ČOV jako svaz o finanční podporu tohoto 

projektu pro děti a mládež (posílení příspěvku pořadatelům).          Ú-5/1/17: J. Boháč, Z. Krpata 

                                                                                                                       T: 21.2. 2017 
 

□ 

 

Termínová litina SRK ČSK 2017 - 31.1. končí termín na zaslání termínů závodů a požadavků na zařazení 

regionálních závodů do termínové listiny 2017. Následně proběhne jednání s pořadateli, jejichž závody 

kolidují. STK projedná návrhy oddílů na svém jednání 21.2 a tentýž den odpoledne předloží návrh kompletní 

termínové listiny ke schválení VV SRK.  

 

  

1.     2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 

□ 

 
 

Ú-2/7/16 byl splněn: P. Hottmar vypracoval Projekt SCM a SpS SRK ČSK pro rok 2017, který byl odeslán 

na MŠMT jako příloha Žádosti o dotace MŠMT z programu II na rok 2017. 

□ Rozdělení finanční podpory pro SCM a SpS 2017 - Výbor projednal a schválil, v souladu s projektem SCM, 

SpS, rozdělení financí pro jednotlivá detašovaná pracoviště (DP) a vzal na vědomí informaci o průběžném 

uzavírání dohod ČSK s kluby o činnosti SCM a SpS v klubech pro rok 2017, předložené finanční plány 

jednotlivých DP SCM 2017, přehledy trenérů v klubech, souhlasy rodičů o zařazení sportovců do SCM 

v r.2017 a plnění úkolu nově zařazených sportovců do SCM – absolvovat zátěžová  EKG. Smluvní agendu 

SCM a SpS s kluby administruje P.Hottmar. 
 

□ Posílení administrace SCM a SpS - Výbor schválil posílení zpracování rozsáhlé agendy podpory talentované 

mládeže (SCM, SpS). Z.Krpata vedle povinností vyplývajících z vedení STK převezme část agendy SCM 

(dříve J.Andrlík), zejména zpracování žebříčků SCM, nasazování mládeže do závodů ČP a kontrolu dat 

z deníků SCM na www.kanoe.cz. a kontrolu činnosti detašovaných pracovišť. 

□ Metodická podpora přípravy mládeže – P. Hotmar představil novou možnost metodické pomoci oddílům. 

Vedle stávajících zdrojů na www.kanoe.cz je možné zajistit a publikovat na webu ČSK návody na posilování 

mládeže, od autora Michala Pfoffa, absolventa FTVS, kajakáře a profesně kondičního trenéra a trenéra 

mládeže kanoistického oddílu Zbraslav. P.Hottmar a J.Andrlík vyhodnotili materiály jako přínosné, 

konzultují podklady s autorem (drobné korekce). Výbor aktivitu podporuje a navrhuje materiály využít. 

V případě příznivých ohlasů a doporučení Rady SCM bude produkt smluvně zajištěn. 
 

□ Materiál pro SCM - Výbor schválil nákup funkčních triček pro členy SCM na období 2017-20, v podobném 

designu jako 2013-16, poslouží zároveň jako podkladová trika pod dresy RDJ. Poměr cena/kvalita zachován. 
  

http://www.kanoe.cz/
http://www.kanoe.cz/
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3.   Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    

□ Ú-7/8/15 část úkolu trvá: Perspektiva přípravy žen pro příští OH cyklus – J. Boháč představil rámcový návrh, 

jak komplexně řešit specializovanou přípravu žen směrem OH disciplínám 2020 a 2024 v rychlostní kanoistice. 

Implementace je reálná od sezóny 2017/2018, začíná od nejmladších ročníků. Pro oddíly bude připraveno několik 

motivačních impulsů, včetně dotačního programu pro mládež a trenéry, budou předjednány podmínky 

s rezortními centry, bude posílen rozpočet pro tento účel. Záměr bude dále upřesňován a průběžně ve výboru 

konzultován.                                                                                              Ú-7/8/15: členové výboru 

                                                                                                                              T: září 2016, úkol trvá 
Záměr byl opakovaně projednán, byly přestaveny další možné nástroje systémové podpory kvalitní a komplexní 

sportovní přípravy žen (dorostenky, juniorky) v lokalitách s více oddíly (centralizované svazem hrazené služby – 

kondiční trénink, kompenzační cvičení, výživové poradenství, atd.) 

 

□ Tréninkové kempy ICF pro kánoe-ženy - ICF připravuje kemp kanoistek při 2. SP v Szegedu a 3.SP v Bělehradě, 

pro 25 kanoistek a 10 trenérů. V polovině května se uskuteční v Maďarsku pohár žen a září seminář trenérů 

k problematice tréninku žen. P.Hottmar rozešle propozice do oddílů s aktivními kanoistkami s výzvou k účasti. 

Dle zájmu a při splnění vyhlášených požadavků, finančních a výkonnostních, zpracuje sekretariát přihlášku. 
 

□ Seminář trenérů RDS - P.Hottmar informoval o semináři trenérů RDS konaném v prosinci 2016. Vedle 

hodnocení uplynulé sezóny, OH cyklu a diskuze o budoucích plánech a nominačních kritériích 2017, byla rovněž 

diskutována problematika budoucího využití vysokohorské přípravy a plán zkoušení nejvhodnější možné 

aklimatizace na časový posun a prostředí před OH v Tokiu. Výbor navrhl uskutečnit již před sezónou 2017 

výjezd reprezentačního trenéra P. Hottmara do Japonska, v součinnosti s ČOV, s cílem najít vhodnou lokalitu pro 

testovací pobyty (výcvikové tábory) počínaje rokem 2017, a závěrečnou přípravu a aklimatizaci před OH 2020. 
 

□ 

 
 

  

Ú- 5/6/16: byl splněn: Výbor obdržel prodiskutovaný návrh Projektu Tokio 2020, čtyřletého plánu činnosti RDS, 

a nominačních kritérií pro rok 2017, včetně návrhu rámcového rozpočtu RDS. Rozpočet je připraven v rekordní 

výši s cílem co nejefektivněji zabezpečit reprezentaci na mezinárodních soutěžích, včetně výpomoci resortním 

centrům ve financování podmínek přípravy, především v oblasti fyzioterapie, regenerace, specializovaných 

služeb (kondiční specialisté, mentální trénink, výživové poradenství) a drobného sportovního materiálu. Výbor 

návrhy schválil. Rozpočet bude dále upřesňován podle výše disponibilních finančních prostředků. 

□ Ú- 3/7/16 byl splněn: J. Boháč seznámil delegáty valné hromady SRK ČSK s obsahem seminářů ICF a ECA  

konaném 6.11. 2016 v Düsseldorfu, o přijatých a výhledových změnách v programu i podobě kanoistických 

soutěží, o programu kanoistických soutěží na OH 2020 a 2024, o schválených změnách v řízení Mezinárodní 

kanoistické federace a se závěry přijatými Kongresem ICF v Baku v listopadu 2016. 

□ Smlouvy s reprezentanty – Smlouvy ČSK se seniorskými reprezentanty na další rok aktualizuje reprezentační 

trenér dle nových skutečností. Zapracován bude nově platný předpis ICF na vymezení prostoru / plochy pro 

reklamy na lodích, určené pro využití národních federací. Přílohou smluv bude nový seznam partnerů ČSK.  

K dnešnímu dni jsou loga sponzorů ERGO pojišťovny a ALPINE-PRO. Předpis ICF o vymezení reklamních 

ploch je platný též pro soutěže ICF pro RDJ a RDM.                       Ú- 4/6/16: P. Hottmar, T. Ježek 

                                                                                                                        T: únor 2017  

□ 

 
 

  

Příprava RDS - P. Hottmar informoval o probíhajících výcvikových táborech a o připravovaných akcích v roce 

2017. V současnosti probíhá, z důvodu dosud nezahájeného financování z ministerstev, finanční výpomoc 

resortním centrům ze svazových vlastních zdrojů, kterou budou RSC svazu zpětně kompenzovat.  

Testování seniorů v únoru proběhne 6. 2. společným během v hale, další testy proběhnou v avizovaných 

termínech dle plánů jednotlivých tréninkových skupin. 

J.Boháč předložil k projednání návrh na možnou svazovou, diferencovanou, finanční podporu práce trenérů 

resortních sportovních center, v návaznosti na očekávané posílení finančních zdrojů kanoistiky z dotačního 

Programu I. MŠMT.  Podpora by byla přiznávaná svazem, podle plnění úkolů a povinností, dle návrhu vedoucích 

RSC, reprezentačního trenéra, a schvalována Výborem SRK ČSK. J.Boháč s P.Hottmarem a vedoucími RSC 

P.Náprstkem a T. Ježkem připraví návrh realizace. J.Boháč projedná záměr s řediteli RSC.  

P. Hottmar bude jednat s osobními trenéry o plánovaných startech na mezinárodních soutěžích a na VT. Předseda 

J. Boháč doporučil opětovně využít tenzometrického měření závodníků osvědčeným polským odborným 

pracovištěm (universita ve Varšavě). Lze uskutečnit měření nových závodníků i měření závodníků již v minulosti 

testovaných, mj. pro potřeby analýz techniky a pro sestavování hromadných posádek. Finanční pokrytí testování 

ve vybrané lokalitě v ČR (Račice) je pro rok 2017 zajištěno.  

                                                                                                          Ú-6/1/17: P. Hottmar, vedoucí trenéři RSC                                                                                                                                           

                                                                                                                      T: 21.2 2017  
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□ 

 

Odměny za výsledky 2017 – Výbor projednal návrhy úprav pravidel pro odměňování závodníků a trenérů za 

dosažené výsledky na ME a MS. P.Hottmara vypracoval tabulku s částí úprav pro rok 2017. Po diskusi bylo 

rozhodnuto tabulku doplnit a konečnou verzi pravidel projednat a schválit na příští schůzi Výboru SRK ČSK. 

                                                                                                          Ú-7/1/17: členové výboru, reprez. trenéři 

                                                                                                                      T: 21.2. 2017 

□ 

 

Výstroj RD od partnera Alpine-Pro - J.Boháč informoval o připravované dodávce výbavy pro reprezentační 

družstva (společné s kanoisty na divokých vodách) vč. nových nástupových souprav a dresů od svazového 

partnera. Očekává se převzetí materiálu do svazového skladu v dubnu. P. Hottmar připraví plán distribuce pro 

RDS, RDJ a v součinnosti s T.Ježkem pro RDM. Zajistit řádnou evidenci výdeje a zapůjčování matriálu. 

                                                                                                          Ú-8/1/17: P. Hottmar, M. Bouší 

                                                                                                                      T: 25.4. 2017  

□ Elektronická zdravotní dokumentace reprezentantů - P.Hottmar  informoval o schůzce na  ČOV s TOP sportovci 

k elektronické zdravotní dokumentaci, evidující informace a zprávy od všech lékařů a fyzioterapeutů pečujících o 

sportovce. Zavedení do praxe zjednoduší zdravotní péči.  

 

RDJ  

□ Ú- 4/7/16 byl splněn:  P. Hottmar zaslal členům výboru v předstihu plán akcí a nominační kritéria RDJ na rok 

2017. Připomínky byly již zapracované a Výbor NK i předložený plán schválil. 
 

□ Lyžařský VT RDJ - P. Hottmar informoval o prosincovém VT v italském Livignu. Akce, financovaná 

z prostředků RDJ, byla přínosná, byla kladně hodnocena, proto bude opět zařazena do plánu RDJ na konec roku 

2017.     

□ Testování RDJ - tradiční testy RDJ se uskuteční 11.2 v Nymburce, zázemí je zajištěno, je připraveno i 23 

motivačních cen pro úspěšné absolventy testů - reprezentační dresy / vitamíny / ionťáky  - Nutrend  ČOV. 
 

□ Příprava RDJ - v plánu je zajistit účast na pěti zahraničních soutěží RDJ a celkem sedm přípravných kempů RDJ 

2017. Výbor vzal na vědomí informaci o netradiční soutěži v rychlostní kanoistice Evropskými olympijskými 

výbory organizovaném Evropském olympijském festivalu mládeže v Györu (do 16ti let). P. Hottmar informoval o 

možnosti obsazení (max. 6 sportovců nar. 2001 a ml., také K4, C2 mix atp.) a projednal účast s Českým 

olympijským výborem. Soutěž termínově koliduje s MSJ. 

Od sezóny 2017 /2018 vedení RDJ připravuje více společných kempů RDJ/SCM, navíc: 2x podzimní – voda + 

kondice, 2x zimní – bežky + kondice, 1x jarní voda + kondice. Kempy budou primárně pro RDJ, v případě volné 

kapacity i pro další členy SCM nebo zájemce s cílem vypomoci klubům s organizací a trenérským vedením, 

šířením vhodné metodiky a využití efektivního skupinového tréninku. Největší přínos je očekáván pro sportovce 

ze středních či  menších klubů bez profesionálního trenérského zabezpečení. Výbor záměr schválil.  
 

       RDM  

□ 

  

Ú- 5/7/16 splněn: T. Ježek zaslal členům výboru nominační kritéria RDM na rok 2017, včetně rámcového 

rozpočtu. Členové výboru uplatnili připomínky v předstihu, předložený návrh se zapracovanými připomínkami 

Výbor schválil. Sezona bude finančně náročná, díky lokalitám soutěží. MS-M se koná v Jihoafrické republice, SP 

v Číně (dějiště MS-M 2018) a ME-M v Portugalsku.   
 

□ 

 

Pravidla maratonu ICF - T.Ježek informoval výbor o obsahu bulletinu ICF k úpravám maratonských pravidel. 

Změny se tykají pouze  MS - povinnost pro pořadatele zřídit na přeběhu „penalty box“ a další drobné změny, 

které není nutné zapracovávat do domácích pravidel. T.Ježek reprezentanty seznámí se změnami.  

 

      4.   Různé 
 

□ 

 

 

Výstavba v Račicích – investiční výstavba z prostředků MŠMT pokračuje. Před dokončením je vestavba a 

úprava tribuny, rekonstrukce restaurace (poloviny staré loděnice) a stavba nové ubytovny namísto bývalých 

chanosů. Investorem bylo Národní olympijské centrum Račice. Zahájena byla výstavba překopu ostrova a 

mostu na 600 m – průjezd na start 200 a 500 m. Investorem je ČSK, na základě výběrového řízení byl vybrán 

dodavatel - firma Strabag. V lednu 2017 byla podepsána smlouva a současně bylo předáno staveniště. Hotové 

dílo má být předáno do konce dubna 2017. Dostavba zbývajících tří hangárů v nové loděnici nebude zahájena. 

Investor Český veslařský svaz. Z důvodu nedostatku času do ME (květen 2017). 
    

□ 

 

Sportovní gymnázium v Pardubicích – gymnázium vyvíjí v kanoistice jen skromnou činnost (nedostatek trenérů 

i studentů). Přesto požádalo ČSK o schválení zařazených sportovců. Výbor s předloženým návrhem souhlasí. 
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□ 

 

Strojní investice pro státní reprezentaci - J. Boháč informoval o využití připravovaného investičního programu 

MŠMT k pořízení strojních investic. Svaz má záměr požádat o soubor investic pro státní reprezentaci, zařízení 

pro obě sekce slalom + rychlost, protože každý národní svaz může předložit pouze jednu žádost. ČSK bude 

žádat o dva mikrobusy s vlekem (Sl+R) a vybavení na kanál v Troji. Zakoupení nafukovacího člunu pro RDS 

bylo vyhodnoceno jako neefektivní, bude řešeno formou zápůjčky od dodavatele (služby), podobně jak o jsou 

řešeny většinově mikrobusy pro RD.  
   

□ 

 

Ustavení inventarizační komise - Výbor schválil návrh zřízení Inventarizační komise ve složení – J. Langr, M. 

Bouší, Z. Krpata, P.Bednář, P. Náprstek, k provedení inventury a odpisu nepotřebného materiálu Sekce 

rychlostní kanoistiky ČSK, vedeného na účtu ČSK. 
 

□ 

 

Příprava MS 2017 v Račicích - P. Šebesta informoval o stavu příprav MS. V rámci MS organizuje ICF 

rozvojový („Development“) program, v letošním roce zaměřený na podporu kategorie C2 ženy. Hlavním cílem 

této akce je vybrat a podporovat talentované sportovce ve věku 18 až 23 let z rozvojových zemí, kteří mají 

potenciál kvalifikovat se na olympijské hry 2020. Úkol pro ČSK je zajistit 2 až 3 trenéry, kteří zajistí odborné  

vedení této přidružené akce. P. Hottmar navrhne, kdo z trenérů by se mohl zapojit. 

                                                                                                             Ú-9/1/17: P. Hottmar  

                                                                                                                         T: 21.2. 2017    
□ 

 

Organizační výbor MS stále hledá dobrovolníky pro práci při MS. Při prvních jarních závodech bude nábor 

zopakován.                                                                                           Ú-10/1/17: Z. Krpata 

                                                                                                                           T: 25.4. 2017 
□ 

 

P. Bednář, připraví pro pořadatele MS kategorie a seznam VIP osobností české kanoistiky k pozvání na MS. 

Odstupňované zóny VIP musí být připraveny pro ICF, národní federace, zástupce sponzorů, představitele vlády, 

územních samospráv a politiků, zasloužilí členové ČSK, úspěšní sportovci minulosti let). 

                                                                                                              Ú-11/1/17: P. Bednář 

                                                                                                                            T: 25.4. 2017 
□ 

 

Příprava dalších činností, dodávky a stavby dočasných zařízení, zajištění ubytování a dopravy, běží dle 

harmonogramu. Zdržuje nedostatečná komunikativnost ICF, odložena lednová inspekční návštěva. Zdržena se 

tak příprava výroby a distribuce televizního signálu.  

 

□ 

 

Školení trenérů a metodická literatura - P. Hottmar podal informaci o uskutečněném školení trenérů III. Třídy. 

To proběhlo ve dnech 7. – 8. ledna, a zúčastnilo se téměř 60 posluchačů. Dále informoval o stavu překladu 

knihy o tréninku v rychlostní kanoistice. Korekce překladu ze Španělštiny by měla být dokončena do 3 týdnů. 

Hlavním korektorem je Jan Štěrba, v rámci studia se na návrhu korekcí podílejí posluchači FTVS Sebastián 

Maizner, Martin Saidl a Lucie Krpatová v rámci seminárních prací zadávaných FTVS.  
 

□ Ú- 7/6/16 byl splněn: P. Hottmar předal v termínu do výroby nástěnný kalendář SRK ČSK 2017. Byl vytištěn 

v podobném formátu, jako v letech minulých a distribuován do oddílů při valné hromadě v prosinci v Račicích. 

K dnešnímu dni jsou již všechny výtisky rozebrány. Letošní kalendář je zdařilý a i proto byl přihlášen do 

soutěže sportovních kalendářů, která je současně charitativní akcí (dražba oceněných kalendářů). 
  

□ 

 

Ú- 6/7/16 byl splněn: 10.1. 2017 se v Praze v Galerii Černá Labuť uskutečnilo vyhlášení ankety 

„Nejúspěšnějšího sportovce Českého svazu kanoistů za rok 2016“. Úspěšné akce, organizované pro média, se 

vedle oceněných sportovců z obou olympijských odvětí slalomu i rychlosti a vodní turistiky zúčastnila 

ministryně školství mládeže a tělovýchovy K.Valachová, náměstkyně pro sport S, Kratochvílová, osobnosti 

sportovního prostředí ČR předseda ČOV J. Kejval, předseda ČUS M. Jansta, místopředsedové ČOV a další. 

Vyhlášení trvalo 50 minut, bylo velmi pozitivně přijato. Společenská i organizační úroveň velmi vysoká. 

Členové výboru a trenéři zašlou na sekretariát své připomínky a náměty na další zlepšení pro budoucno. 

                                                                                                            Ú-12/1/17: členové výboru, P Hottmar 

                                                                                                                          T: 21.2. 2017 
 

□ 

 

Ú 9/6/16 byl splněn: Za účasti zástupců 39 oddílů se uskutečnila 3.12.2016 v Račicích VH SRK ČSK. Všechny 

podklady pro jednání byly včas zpracovány a rozeslány do oddílů. Valná hromada schválila usnesení, jehož 

součástí je i koncepce SRK ČSK do roku 2020. Navržený materiál bude používán jako podklad pro směrování 

práce sekce v dalším čtyřletém cyklu. 
 

□ 

 

Novelizace vnitřních předpisů ČSK - Legislativně právní odbor ČUS připravuje pro ČSK novelizované vnitřní 

předpisy, mj. k optimalizaci pracovně právních vztahů, pro smluvní pracovníky DPP a OSVČ, evidence 

docházky, oběh dokladů atd. Vše musí vyhovovat aktuálním pracovně právním předpisům a novému 

občanskému zákoníku. 

 

     Zapsal: P. Mokrý                               Příští  jednání  výboru SRK ČSK bude  21.2. 2017 


